
Letna konferenca
upokojencev na Brezovici

Konec,(jiaja je imelo brezovško društvo upoko-
jencevivojo redno tetno konferenco, katere se je
udeležilo nad 40 upokojčhcev. Predsednik Božo
Jovanovič je podal poročilo o dosedanjem delu,
predvsem s področja športno-rekreacijske dejav-
ftosti. Slrelci in balinarji so se udeležili številnih
tekmovanj in dosegli zelo dobre rezultate.

Upravni odbor je v preteklem obdobju skrbel,
da je redno obiskoval jubilante, ki so dopolnili 70,
80 ali 90 let in jim izročil simbolična darila.

Ko je bilo govora o programu za prihodnje
obdobje, so sklenili, da bodo v bodoče posvetili
več pozornosti športni rekreaciji in družabnim
srečanjem. Že v juniju naj bi organizirali kolesar-
ski izlet, za katerega se je že prijavilo nad 15
Clanov. Za začetek so izbrali izlet proti Polhovem
Gradcu in v kolikor bo to uspelo, načrtujejo tudi
daljše proge. Organizacijo izleta je prevzel uprav-
ni odbor društva.

Bilo je tudi govora o novih klubskih prostorih,
ki naj bi jih društvo dobilo po preselitvi krajevne-
ga urada v novi »Družbeni center«, na katerem so
obnovitvena dela pred zaključkom. Sklenili so, da
je potrebno iti v akcijo za zbiranje finančnih sred-
stev, s katerimi bi kupili opremo za bodoče klub-
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